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0981學期學期  課程基本資料課程基本資料

系所系所  / 年級年級 健管系碩士(健管)  2年級 課號課號  / 班別班別 33M00011 / C

學分數學分數 2學分 選選  / 必修必修 必修

科目中文名稱科目中文名稱 論文專題討論（二） 科目英文名稱科目英文名稱 Thesis Seminar(2)

主要授課老師主要授課老師 張明正 開課期間開課期間 一學年之上學期

人數上限人數上限 30 人 已選人數已選人數 3人

起始週起始週  / 結束週結束週  / 上課地點上課地點  / 上課時間上課時間

第1週 / 第18週 / H320 / 星期2第03節 
第1週 / 第18週 / H320 / 星期2第04節 

請各位同學遵守智慧財產權觀念；請勿非法影印。

教學綱要教學綱要

一、教學目一、教學目
標標 (Objective)

二、先修科目二、先修科目 (Pre
Course)

三、教材內三、教材內
容容 (Outline)

本課程旨在協助同學完成碩士論文，因而除了醫管系及健管所的老師提供有關之研究資訊外，由碩
二同學輪流報告具碩士論文之進度問題，並經由師生的互動與腦力震盪，建議具研究問題解決的方
法與進一步研究方向。

四、教學方四、教學方
式式 (Teaching
Method)

This course will examine the changes in fertility and mortality and its impact on population structures
through which policy implication will be explored. The course will be organized as a combination of
lecture and seminar session.Class participation is not only encouraged but required. Students will
be expected to have thoroughly read the material assign each week and participate in discussins.In
addition, students will be require to write a final paper on a topic of their choosing in area related
with M.A. thesis.The paper should review the relevant literature,discuss debates or issues,come to
conclusion about the state of our knowledge in the area, and suggest possible avenues for future
research.Student will be asked to present to the class an overview of their paper.

五、參考書五、參考書
目目 (Reference)

六、教學進六、教學進
度度 (Syllabi)

七、評量方七、評量方
式式 (Evaluation)

C:query.asp
http://webap.asia.edu.tw/courseinfo/
http://www.asia.edu.tw


八、講義位八、講義位
址址 (http://)

九、教育目標九、教育目標
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